

Saksliste for Geovekst-forum mai 2022

På Teams

Tidsplan for møtet:

Onsdag 11.mai:

09:00 – 11:30 - Møte (inkl. pauser ved behov)

11:30 – 12:30 - Lunsj

12:30 – 15:00 – Møte (inkl. pauser ved behov)

Møteleder: Siri Oesterich Waage

Referent: Marit Bunæs

Tidsplan ca. tider	Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
09:00 – 10:30	23/22	Kjernedata v/Arvid og Gjermund	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle/
10:30 – 11:00	24/22	Godkjenning av referater fra Geovekst- forum våren 2022 (januar, mars og april)	Godkjenne	
11:00 – 11:30	25/22	NVE - Skanning under marin grense <ul style="list-style-type: none">• Plan for arbeidet	Informasjon	KV/NVE
11.30 – 12:30		Lunsj		
12.30 – 12:50	21/22	Info om Geovekst-samarbeidets 30 års jubileum	Informasjon	Marit/ Arr.gruppa
12:50 - 13:00	26/22	Forvaltning av stier, traktorveger og turruter i NVDB <ul style="list-style-type: none">• Kort gjennomgang av rapport• Punkt i handlingsplanen	Informasjon/ Diskusjon	Nils Ivar
12.50 – 14:45	27/22	Fellesdokumenter – 2023 Oppdatering av: <ul style="list-style-type: none">• Handlingsplan• Kvalitetsplan	Diskusjon	Alle
14:45 – 15:00	28/22	Eventuelt		
		Møtedatoer i 2022:		

		<p>11.mai på Teams</p> <p>1.juni 30-årsjubileum på Leangkollen</p> <p>2.juni Geovekst-forum møte Leangkollen</p> <p>7.- 8.september i Skien</p> <p>23.-24.november i Oslo-området</p>		
		Aktuelle saker for fremtidige møter		
		Bruk av DSA		
		<p>Gjennomgang av kostnaden, den samfunnsmessige anslåtte nytteverdien og bruken av datasettene i Geovekst</p> <ul style="list-style-type: none"> • Oppfølging 		
		<p>Tiltaksbaser – eks. store veganlegg</p> <p>FKB-tiltak</p>		
		<p>Bruk av laserdata til støtte for konstruksjon av FKB-Veg (tidligere saksnummer 59/19 og 36/20)</p> <p>Pilotprosjekt til uttesting av metodikk (Sunnhordaland)</p>	Juni-møtet	
		<p>Oppfølging av krav gitt i «Forskrift om endring i forskrift om rapportering, registrering og merking av luftfartshinder»</p> <p>-Innspill fra Vegvesenet</p>		
		Open data directive??		
		Kostnadsdeling laser	Juni-møtet	
		Teksting av webinarer?		
		Oppsummering av innspill fra dag 1 (seminar)	Juni-møtet	
		<p>«Løypemelding»??</p> <ul style="list-style-type: none"> - Geosats - Nasjonal Geodatastrategi - Økonomi fellesløsninger - Geodatarådet - 	Juni-møtet	

